
Zápis ze schůzky KM ŠSLK ze dne 21. 12. 2024 
Místo konání Liberec, ZŠ Broumovská 

Přítomni: Václav Halba, Přemysl Bělaška, Jan Zima (v zastoupení Anny Floriánové),  

Hosté: Ivan Kopal, Filip Zadražil 

Se členy KM Tomášem Trejbalem a Martinem Labajem byly body schůzky projednány 

telefonicky 

Na úvod předseda KM zhodnotil poměrně úspěšné vystoupení mladých hráčů ŠSLK na 

Mistrovství Čech U10 a U12 - U16. 

 

Dalším bodem byl termínový kalendář mládeže. V probíhající sezóně ještě není znám termín 

pro konání KP U8 rapid (Stráž p/R) a KP U10- U18 rapid (Sosnová) a nejsou potvrzené 

termíny pro KPDMŽ (Arnultovice, zřejmě jako tradičně poslední dubnovou sobotu- zařídí 

předseda KM) a KPJ (v rámci turnaje Desko Open). Pokud nepočítáme KPJ, tak všechny 

soutěže řízené KM budou dohrány do 24.  května, kdy v Mašově začíná dvoudenní KPM 

v praktickém šachu.  

KM ŠSLK se řídí termínovým kalendářem KM ŠSČR a nebude ustupovat překládáním soutěží 

žádnému subjektu, který tyto termínové kalendáře nerespektuje. 

 

Další bod byl věnován lednové ODM. Koordinátor za LK Jan Zima potvrdil, že vše probíhá 

v pořádku, nominovaní hráči se na akci těší a je zajištěn i druhý trenér Tomáš Kraus.  

 

Dalším programem bylo působení stávající KM ŠSLK i v dalším volebním období. Pokud bude 

mít předseda KM nadále podporu většiny oddílů ŠSLK, nemá problém ve funkci pokračovat, 

stejně tak nemá problém na konci volebního období v této funkci skončit. V případě, že by 

tato KM nadále pokračovala, tak v trochu obměněném složení, když by Annu Floriánovou 

nahradil Jan Zima 

 

Na závěr proběhla diskuze, která částečně pokračovala i po ukončení schůzky, ve které se 

probíral zejména systém současného modelu Velkých cen. KM je otevřená všem rozumným 

návrhům na změny. 

 

Dne 23. 12. 2024       Václav Halba předseda KM ŠSLK 

 

 


